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ساخت پردیس هنری گچساران ۱۰ ساله شد

رئیس اداره راه و شهرسازی گچساران با اشاره به اینکه عملیات اجرایی طرح 
پردیس هنری این شهرســتان که از سال ۹۴ آغاز شد، گفت: این طرح نیازمند 

هزارو ۲۰۰ میلیارد ریال اعتبار برای تکمیل و بهره برداری است.
به گزارش باشــگاه خبرنگاران جــوان، محمد رضا عابدی رئیــس اداره راه 
و شهرســازی گچساران با اشــاره به اینکه عملیات اجرایی طرح پردیس هنری 
این شهرســتان که از سال ۹۴ آغاز شــد اما غیرفعال است، گفت: سال گذشته 
۹۰میلیارد ریال اعتبار برای تکمیل پردیس هنری گچســاران پیش بینی شده 
بود که متاسفانه به دلیل برخی مشکلات از جمله نبود پیمانکار مجرب و کمبود 
اعتبارات هم اکنون غیر فعال است.وی با بیان اینکه عملیات اجرایی طرح پردیس 
هنری گچســاران سال ۱۳۹۴ آغاز شــد گفت: مجتمع فرهنگی هنری پردیس 
هنری گچساران هم اکنون با ۵۸درصد پیشرفت فیزیکی در دست ساخت است.

اهمیت پردیس هنری گچساران
رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی گچساران با اشاره به اینکه پردیس هنری 
این شهرســتان در زمینی به مســاحت ۱۰ هزار مترمربع و با زیربنای۶ هزار و 
۳۰۰ مترمربع در حال ســاخت اســت گفت: بهره بــرداری از این طرح دغدغه 
هنرمندان برای کمبود فضای فیزیکی را برطرف می کند.اورنگ نارکی با یادآوری 
اینکه پردیس هنری گچساران شامل بخش های مختلفی از جمله سالن موسیقی، 
سالن همایش و برنامه های عمومی، سالن پلاتو، نگارخانه، گالری، موزه، سینما، 
گیم نت، کافی نت، سالن کنفرانس، کتابخانه تخصصی، مجموعه اداری، و سالن 
اجتماعات اســت گفت: این طرح پاسخگوی بخش عمده ای از نیاز فعالیت های 
فرهنگی و هنری در حوزه های مختلف اســت.وی تاکید کرد: جامع بودن طرح 
پردیس هنری امکان برپایی جشــنواره های ملی و بین المللی در این شهرستان 

فراهم می کند.
کمبود فضای تخصصی برای فعالیت هنرمندان

نارکی عنوان کرد: شهرستان گچساران با وجود داشتن۵۰۰ نفر هنرمند، سابقه 
بیش از نیم قرن فعالیت های هنری و تجربه چندین بار حضور در جشنواره های 
بین المللی نیازمند بهره برداری از این طرح اســت.رئیس اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامی گچســاران ابراز کرد: هم اکنون هیچ مکان تخصصی برای تمرین یا ارائه 
محصــولات هنری به مخاطبان در این شهرســتان وجود نــدارد.وی بیان کرد: 
هم اکنون تنها ۲ فضای کوچک در اداره فرهنگ و ارشــاد اسلامی گچساران به 
عنوان سالن آمفی تئاتر و نگارخانه وجود دارد که پاسخگوی نیاز هنرمندان این 

شهرستان نیست.
دیوار پروژه پردیس هنری گچساران فرو ریخت

روند طولانی اجرای طرح فرهنگی پردیس هنری موجب شــد که این پروژه 
نیمه تمام که و هنوز راه زیادی تا بهره برداری آن مانده بخشــی از دیوار آن در 
فروردین ۱۴۰۱ به دلایل نا معلوم فرو بریزد و این پروژه همچنان حاشــیه ساز 
اســت.به گفته برخی از مسئولان گچسارانی دیوار پروژه پردیس هنری به دلیل 
اصولی نبودن ســازه و ضعیف بودن مصالح به کار رفته فرو ریخته است.فرماندار 
گچســاران در گفتگو با رســانه ها گفته بود که یک طرف دیوار که حدود ۱۰۰ 
متر می باشــد کاملًا فرو ریخت و ساخت این پروژه از سال های گذشته در دست 
اقدام است.به گفته کارشناسان حوزه هنر چنین پروژه ای در کشور بی نظیر است، 
و قطعاً فراهم ســاختن زیرساخت های مناســب فرهنگی و هنری در شهرستان 
مهم ترین خواسته هنرمندان گچسارانی است و می تواند تضمین کننده آینده آنها 
باشد.شهرستان ۱۲۶ هزار نفری گچساران با وجود هنرمندان خوش نام و نشان 
تاکنون از زیرساخت فرهنگی مناسبی برای فعالیت هنرمندان برخوردار نبوده و 
پردیس هنری از مهمترین طرح های فرهنگی در دست ساخت در این شهرستان 

بوده که به دلایل نامعلومی تاکنون تکمیل و بهره برداری نرسیده است.
احداث پردیس هنری در گچســاران برای پاسخگویی به مطالبات هنرمندان 
و اهالی فرهنگ و هنر در مهرماه ۹۴ در دستور کار مسئولان و متولیان امر قرار 
گرفت تا جامعه هدف را نسبت به آینده این حوزه امیدوار کنند ولی به دلیل بی 
توجهی این امید رفته رفته رنگ ناامیدی به خود گرفت و هم اکنون شاهد تاخیر 
در بهره برداری و افزایش هزینه تمام شده و مستهلک شدن آن هستیم.شهرستان 
گچســاران با تولید بیش از ۲۰ درصد نفت و گاز کشــور و داشتن بیش از ۵۰۰ 
هنرمند ظرفیت و قابلیت توجه ای برای تقویت و توسعه فعالیت های فرهنگی و 
هنری دارد، اما متاسفانه طرح های فرهنگی این شهرستان به دلیل نبود کمبود 

اعتبارات یکی پس از دیگری غیر فعال می شود.
۱۹ سال پیش کلنگ نخستین مجتمع فرهنگی هنری گچساران به زمین زده 
شــد، اما این طرح پس از ســال ها انتظار به علت نبودن اعتبار و عوامل دیگر به 
پارک علم و فن آوری برای اجرای طرح های دانش بنیان واگذار شد و شهروندان 
هنر دوســت این شهرستان امیدوار بودند که با تکمیل طرح پردیس هنری این 
شهرســتان آرزوی دیرینه شــان تحقق یابد؛ بنابراین کم نیستند طرح هایی که 
در ســنوات گذشته کلنگ آنها به زمین خورده تا بخشی از کمبود ها و معضلات 
شهروندان در عرصه های فرهنگی، اجتماعی و اقتصادی را مرتفع کنند، اما پس 
از گذشــت ســال ها نیز خبری از اجرا و یا اتمام این طرح ها در دست نیست که 
می توان گفت از جمله آسیب هایی است که به وضوع در شهرستان دیده می شود.

بیماری زنگ زرد گندم
 در کمین گندمزارهای استان یزد

مدیر حفظ نباتات ســازمان جهادکشاورزی اســتان یزد با اشاره به شرایط 
رطوبتی در پیش رو و وضعیت دمای مناســب برای شــیوع بیماری زنگ زرد 
گندم به دلیل بارش های اخیر در استان، بر ضرورت پایش مزارع گندم و مبارزه 

به موقع با این بیماری تاکید کرد.
به گزارش ایســنا، محمدحسین ملانوری با اشاره به نشانه های این بیماری 
که به صورت پودر زرد رنگ بر روی برگ های گیاه قابل مشــاهده است، پایش 
به موقع مزارع گندم و سمپاشی احتمالی مناطق آلوده را مهمترین اقدام برای 
پیشگیری از گسترش این بیماری دانست. وی افزود: در شمال و جنوب استان 
به دلیل رطوبت و شــرایط محیطی مناســب شــرایط  برای رشد و تکثیر این 
بیماری مهیاســت لذا در صورت کوچکترین علائم اقدام به رصد و کانون کوبی 

مناطق آلوده شده و خوشبختانه تاکنون خسارتی به مزارع وارد نشده است.
ملانــوری با بیان این که این بیماری قارچی می تواند باعث کاهش عملکرد 
در مزارع گندم باشد، تصریح کرد: با توجه به این که بارندگی های اخیر توانسته 
تنــش رطوبتی که مزارع گندم با آن مواجه بودنــد را کم کند، اقدام به موقع 

نسبت به مبارزه با این بیماری بسیار با اهمیت است.
به گزارش ایســنا و به نقل از روابط عمومی جهادکشاورزی یزد، این مسئول 
در پایان خاطرنشان کرد: همکاران ما در مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان ها 
برای هرگونه مشــاوره و راهنمایی در خدمت کشــاورزان استان هستند و سم 
مورد نیاز نیز در تمامی داروخانه های گیاهپزشــکی عرضه سموم کشاورزی به 

اندازه کافی مهیا است.

گزارش

خبر

نزدیــک بــه ۱۳۰۰نفر کارگر بازنشســته 
کارخانه آی تی آی حدود ۱۸ ســال اســت که 
مزایا، دســتمزد و ســنوات خــود را دریافت 
نکرده اند و ۱۲۵نفر نیــز بدون  دریافت حقوق 

قانونی خود چشم از دنیا بسته اند.
بــه گزارش ایلنا، شــرکت صنایع مخابرات 
راه دور شــیراز  پــس از واگــذاری در ســال 
۸۳  در عرصه اقتصــادی با محدودیت مواجه 
شــد و بخش اعظمی از کارگران خود را بدون 
آنکه تمام طلب آن ها را تســویه کند تا ســال 
۸۵ بازنشســته کرد.عدم پرداخــت مطالبات 
بازنشستگان این کارخانه حدود ۱۰۰۰ خانوار 
را درگیر کرده است؛ از طرفی عملیاتی نشدن 
وعده های هر ســاله مدیران این مجموعه صبر 

خانواده ها و بازنشستگان را لبریز کرده است.
رئیــس کانون کارگران بازنشســته صنایع 
مخابرات راه دور شیراز گفت: به رغم وعده های 
مختلف مســئولان مبنی بر پرداخت مطالبات 
بازنشســتگان اما تاکنون ایــن اتفاق عملیاتی 
نشده است. هاشم شمشــیری در گفت وگو با 
ایلنا تصریح کرد: مســئولان وعده داده اند که 
مطالبات بازنشســتگان آی تــی آی تا قبل از 
نوروز پرداخت خواهد شد و ما هم به همکاران 
بازنشســته این موضوع را اطلاع دادیم اما این 
اتفــاق رخ نداد و یک روز قبل از ســال جدید 
معاونت اقتصادی اســتانداری فارس اعلام کرد 
که ســرمایه گذاران بدعهدی کرده اند و دوباره 
شرمنده همکاران و بازنشسته های آی تی آی 

شدیم.
وی بــا اشــاره بــه اینکه در ســال جدید 
پیگیری هایی انجام داده ایم اما هنوز پاســخی 

دریافت نکرده ایم، افزود: داستان های متفاوتی 
جهت پرداخــت مطالبات بازنشســتگان آی 
تی آی رخ داده اســت؛ در گذشــته مقرر شد 
مطالبات  پرداخــت  کنسرســیومی جهت  که 
بازنشستگان تشکیل شود که به نتیجه نرسید؛ 
بعد از آن قرار شد شرکت آسیا تک وارد مرحله 
پرداخت مطالبات بازنشســتگان شود. رئیس 
کانون کارگران بازنشســته صنایــع مخابرات 

راه دور شــیراز در ادامه با بیان اینکه شــرکت 
آسیا تک ســرمایه گذار اصلی کارخانه آی تی 
آی اســت، ادامه داد: مقرر شد که بانک ملی و 
تجارت مطالبات بازنشستگان را پرداخت کند 

که هنوز هیچ اتفاقی در عمل رخ نداده است.
بازنشستگان دو دهه است 

که چشم به پرداخت مطالبات دارند
شمشــیری با اشــاره به اینکــه مطالبات 

بازنشســتگان کارخانه راه دور شیراز وارد سال 
هجدهم شده است و بازنشستگان نزدیک به دو 
دهه است که چشم به پرداخت مطالبات دارند، 
افزود: هنوز به پرداخت مطالبات ناامید نیستیم  
اما آنقدر وعده های تو خالی شــنیده ایم که تا 
زمانی که این مبلغ به حساب مان واریز نشود؛ 

حرفی را نخواهیم پذیرفت.
رئیــس کانون کارگران بازنشســته صنایع 

مخابرات راه دور شــیراز در ادامه با بیان اینکه 
در ۱۸ سال گذشــته حدود ۸ استاندار بر سر 
کار آمدنــد، گفت: اگر عزم تمام اســتانداران 
همانند استاندار فغلی بود مطالبات بازنشستگان 
آی تی آی خیلی زودتر پرداخت می شد؛ ایمانیه 
همواره خواستار پرداخت مطالبات بازنشستگان 
آی تی آی است.شمشیری گفت: استاندار فارس 
به صورت روزانه مطالبات ما را پیگیری می کند 
اما هنوز زورش به مدیران این مجموعه نرسیده 
اســت که امیدواریم پرداخت مطالبات مان در 

زمان استانداری وی باشد.
وی با اشاره به اینکه روند پیگیری مطالبات 
بازنشســتگان آی تی آی از سال ۱۴۰۱ تسریع 
پیدا کرده اســت، بیــان کــرد: پیگیری های 
اســتاندار و رئیس کل دادگســتری باعث شد 
تا مجموعه آی تی آی به مزایده گذاشــته شود.

شمشــیری با بیان اینکه بی شک سهامداران 
برای مزایده مجموعه آی تی آی ســنگ اندازی 
می کنند، بیان کــرد: در حال طی کردن روند 
قانونی هستیم و در شرایط فعلی امکان دارد که 
نفوذ ســهامداران اجازه ندهد که این مجموعه 

به مزایده برود.
نماینده شــیراز و زرقان نیز با بیان اینکه تا 
زمانی که مشکل واگذاری آی تی آی حل نشود 
مشکل مطالبات بازنشستگان حل نخواهد شد، 
گفت: اگر شرکت ها این مجموعه را خریداری 
کننــد مطالبات بازنشســتگان حــل خواهد 
شــد.جعفر قادری در گفت و گو با ایلنا با بیان 
اینکه شرکت آسیا تک متعلق به ستاد اجرایی 
اســت، افزود: جهت پرداخــت مطالبات بانک 

تجارت باید تسهیلاتی را پرداخت کند.

سد مهاباد در آستانه سرریزشدن قرار دارد

مطالبات بازنشستگان کارخانه راه دور شیراز وارد سال هجدهم شد

مشکلمطالباتبازنشستگاندرگروواگذاریآیتیآی

رئیس امور آب مهاباد گفت: با توجه به اینکه این ســد در آستانه سرریزشدن 
قرار دارد برای کنترل ایمنی و پایداری ســد، در صورت لزوم، رهاســازی آب در 

دستور کار قرار دارد.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، خالد رحمانی رئیس امور آب مهاباد گفت: 
براساس پیش بینی سازمان هواشناسی و استمرار و تشدید سامانه بارشی و بارش 
باران شدید و ذوب برف، وقوع آبگرفتگی معابر، جاری شدن سیلاب در رودخانه ها 
و مجاری آبی برای شهر و روستا متصور می گردد، که همین امر منجر به افزایش 

ورودی آب سد مهاباد شود. 
وی افزود: با توجه به اینکه ســد در آستانه سرریزشدن قرار دارد برای کنترل 
ایمنی و پایداری سد، در صورت لزوم رهاسازی و افزایش خروجی بیشتر آب سد 

مخزنی و تبع آن افزایش دبی بیشتر آب رودخانه مهاباد در دستور کار قرار دارد.
رحمانی از شهروندان و بویژه مهمانان نوروزی، روستا های پایین دست سد مهاباد و 
مناطق حاشیه ی شهر که در کنار رودخانه ی مهاباد واقع دارند، خواست از هرگونه 
تردد و اتراق در حاشــیه رودخانه ها و مجاری آبی شهرســتان خودداری و موارد 

ایمنی را کاملا رعایت کنند.
ســد مهاباد دارای ۱۹۷ میلیــون مترمکعب ظرفیت اســمی و ۱۷۲ میلیون 
مترمکعب ظرفیت مفید است که علاوه بر تامین آب شرب شهر، بیش از ۱۲ هزار 
هکتار از اراضی کشاورزی این شهرستان را نیز زیر پوشش قرار می دهد.سد مهاباد 
که در ضلع غربی این شهر احداث شده، تنها یک کیلومتر با شهر فاصله دارد و به 

همین لحاظ یکی از نزدیکترین سد ها به مناطق مسکونی به شمار می آید.

۶۴ درصد مساحت کشور روی گسل قرار دارد
رئیس سازمان مدیریت بحران کشور گفت: ۶۲ یا ۶۴ درصد مساحت کشور 
روی گســل و یا منابع گسل قرار دارد هم بســیار مهم هستند. محمدحسن 
نامی در جلســه ستاد مدیریت بحران لرســتان که در محل استانداری استان 
برگزار شــد، اظهار کرد: به علت پیچیدگی دستورالعمل ها ممکن است قوانین 
و مقررات محدودیت ایجاد کند و در این راســتا شــورای بحران تشکیل شده 

که می توان مسائل را در این شورا و ستاد ملی بحران مطرح و تصویب کرد.
وی با بیان اینکه باید ســعی کنیم از ظرفیت ها و امکانات نیروها به نحوی 
اســتفاده کنیم که مردم رضایتمند باشند، افزود: ۶۴ مخاطره طبیعی و حادثه 
انسان ساز در دنیا شناسایی شده که از این مخاطرات طبیعی و عوامل حوادث 
انسان ســاز ۴۴ مورد در کشور ما اتفاق افتاده اســت.رئیس سازمان مدیریت 
بحران کشــور خاطرنشان کرد: سدسازی در دولت های گذشته انجام شده که 
فواید و مشکلاتی داشته و باید آمایش سرزمینی لحاظ و از تجمع جمعیت زیاد 

در یک منطقه پیشگیری و به سمت مطلوب حرکت کرد.
نامی با بیان اینکه پنج ســد آب شــهر تهران را تأمین می کند، اضافه کرد: 
سد معشوره هم تأمین آب می کند و هم برای پیشگیری از تخریب لازم است.
وی بیان کرد: در راســتای پیشگیری از سیلاب آبخیزداری بهترین اقدام است 

و انجام آبخیزداری باعث ایجاد ظرفیت می شود.
رئیس سازمان مدیریت بحران کشور ادامه داد: لرستان دارای ظرفیت های 
خوبی است و باید از ظرفیت مردم برای ایجاد طرح ها استفاده کرد.نامی اظهار 
کرد: دولت در شرایط ســخت و ناترازی قرار دارد به طوری که سال گذشته ۲ 
میلیارد دلار بنزین وارد شــد و امســال باید ۶ میلیارد دلار وارد شود که این 

عمل ترازی ایجاد کرده است.
وی تصریــح کرد: جلوگیری از ساخت وســازهای غیرمجاز و مقاوم ســازی 
واحدهای مســکونی با توجه به اینکه ۶۲ یا ۶۴ درصد مســاحت کشور روی 
گسل و یا منابع گسل قرار دارد هم بسیار مهم هستند.رئیس سازمان مدیریت 
بحران کشور اضافه کرد: یکی از سدهای مهم در لرستان هم سد معشوره بوده 

که در ذخیره روان آب ها و کنترل سیلاب ها مهم است.

ســال ها اســت که طرح بازســازی 
و مقاوم ســازی مــدارس تخریبی در 
گلستان شروع شده ولی هنوز بسیاری 
از مدارس استان فرسوده است و دانش 
آموزان در کلاس هــای تخریبی درس 
می خواننــد کــه نیاز به مقاوم ســازی 
دارند.بــه گــزارش ایلنا از گــرگان، در 
استان گلســتان سه هزار مدرسه وجود 
دارد و  از طرفی آمارها نشــان می دهد 
که حدود ۵۰ درصد فضاهای آموزشی 
غیردولتــی گلســتان فاقد اســتحکام 
هستند. همچنین گلستان در بین ۱۰ 

استان محروم کشور جزو محرومترین استانها بوده و نیازمند همراهی بیشتر خیران و یاری آنان است. در شهر گرگان 
مرکز استان گلستان هم کمبود شدید مدرسه وجود دارد و وضعیت کمبود فضای آموزشی در گرگان بسیار نگران 
کننده است. به گفته مسئولین آموزش وپرورش مدارس خطرآفرین که شرایط حضور دانش آموزان را نداشته باشند 
تعطیل می شــوند. مکان آموزشی مناسب تأثیر زیادی در پیشــبرد اهداف آموزشی دارد و عدالت آموزشی همواره 
یکی از الزامات تعلیم و تربیت بوده است.متاســفانه برخی از دانش آموزان به ویژه مناطق محروم اســتان در فضای 
نامطلوب آموزشی مجبور به ترک تحصیل شده اند و لازم است مسئولان استان و خیران مدرسه ساز برای ساخت 
مدراس جدید اقدام جدی کنند.مدیر کل نوسازی مدارس گلستان در گفت وگو با خبرنگار ایلنا اظهارکرد: تجهیز 
زیر ساخت ها و بهسازی مدارس گلستان از اولویت ما است که طی دو سال اخیر اقدمات خوبی در حوزه نوسازی 
و بازسازی صورت گرفته است.با اقدامات صورت گرفته ۵۰ فضای آموزشی در سال گذشته تجهیز و تحویل دانش 

آموزان خواهد شد.
وحید فراهی بیان کرد: در سال گذشته حدود ۸۰۰ مدرسه با اعتباری بالغ بر ۷ میلیارد تومان در طرح شهید 
عجمیان شــاداب  سازی و بهســازی شد. همچنین طی دو سال گذشــته ۱۵۰ میلیارد تومان تجهیزات آموزشی 
هنرســتانی و گرمایشی در سطح استان توزیع شده اســت.وی بیان کرد: در سالجاری پیگیر تکمیل سند توسعه 
و شناسایی نقاط هدف هســتیم وتلاش می کنیم عدالت آموزشی برقرار شود.تلاش خواهیم کرد که در سالجاری 

کلاس های کانکسی مدارس جمع آوری ومدارس نیمه تمام تکمیل شوند.
وی افزود: درحال حاضر بیش از ۹۰ درصد مدارس گلستان با مشارکت خیرین مدرسه ساز تکمیل می شوند و 
با اینکه خدمات بسیار خوبی صورت گرفته ولی هنوز هم از نظر فضاهای فیزیکی دچار کمبود هستیم.وی یادآور 
شد: از ابتدای دولت سیزدهم تاکنون بیش از ۲۳۰ میلیارد تومان کمک توسط خیرین جمع آوری شده و در سال 
گذشته ۵۰ پروژه آموزشی در گلستان به بهره برداری رسیده است.وی خاطرنشان کرد: گلستان ۴۱۸ هزار دانش 
آموز دارد و سرانه دانش آموزی استان ۴.۸ متر مربع است و ۶۵ هزار مترمربع فضای آموزشی در سفر سال گذشته 

رئیس جمهور به گلستان افتتاح شد.

مدیریت شــهری تبریــز تنها برای 
جذب افــکار عمومی ســعی در اجرای 
طرح هایی با عنوان زیباســازی کرده و 
بنرهــا و المان ها را بدون توجه به محل 
اجــرای آن و انتخاب طرح متناســب و 
خلاقیت، اجرا می کند.به گزارش مهر، ماه 
رمضان به پایان رسید و تمامی شهرهای 
کشــور از جمله تبریز حال و هوای ماه 
رمضان و روزه داری را به خود گرفته بود. 
شهرداری تبریز برای رنگ و بو دادن به 
این ایام مبارک، در طول این یک ماه از 
فضاسازی های مختلف شهری و المان ها 

استفاده کرده بود.المان شهری یا نماد شهری از جمله عناصر ویژه در طراحی شهری است. به کمک هنر معماری و 
پیکره سازی از ویژگی های اشکال و حجم ها، استفاده کرده و مفاهیم خاصی را به مخاطب انتقال می دهد. یک المان 
شــهری می تواند با متریال مختلف )انواع فلز، سنگ مرمر، فایبرگلاس، چوب و بتن و …( به شکل پیکره انسان، 

حیوان و یا اشیا طراحی شود. همچنین می توان از هنر انتزاعی )آبستره( در خلق آن استفاده کرد.
آبستره، از شکل و فرم، رنگ و خط، برای خلق ترکیبی استفاده می کند و دارای مفهومی گنگ است. به طور کلی 
این محصول، با ایجاد نوعی نماد فرهنگی، باعث بوجود آمدن هویت یک شــهر شــده و با تکرار این موارد در ذهن 
مخاطب، جاودانه خواهند شد.المان شهری، هویت و تاریخچه، یادبود و معرف نماد یک شهر و منطقه نیز می تواند 
باشــد. علاقه مندی به شهر و یا منطقه ای خاص، به دلیل زیبایی های بصری است که مخاطبین به چشم دیده اند. 
عابرین، مسافرین و شهروندان، آن مناطق را در ذهن خود با همان سمبل ها و المان ها یاد می کنند. به طور مثال برج 
آزادی تهران، حافظیه شیراز، آرامگاه بوعلی سینا در همدان، که همگی موجب فخر ایران زمین هستند. المان های 

معروف شهری می توانند تبدیل به مجسمه های کوچکی برای فروش شوند.
گردشگران، این نمادها را به عنوان یادگار سفر خود خریداری می کنند. پس در بخش مدیریت شهری، طراحی 
شهری، شهرداری ها و مراکز مدیریت زیباسازی شهری، باید به استفاده صحیح و اصولی از این نمادها و سمبل های 
شــهری دقت ویژه ای کنند. این توجه مســؤولان، علاوه بر ایجاد جاذبه های توریستی و کمک به بهتر شدن امرار 

معاش، در روحیه شهروندی ساکنان هم تأثیر مثبتی دارد.
اگر در طول ماه مبارک رمضان به نقاط مختلف شــهر تبریز ســفر می کردید، المان ها و طرح های مختلفی در 
خصوص رمضان را می دیدید البته اکثر این طرح ها تکراری و بیشتر از بنرها استفاده کرده بودند که این فضاسازی 

تکراری شهری بی روح ایجاد می کند.
المان های شــهری نیز اغلب تکراری بودند و خلاقیت و ایده خاصی در آنها به کار نرفته بود، شایســته است در 
طراحی المان ها و فضاسازی های شهری از افراد حاذق و متخصص این حوزه استفاده شود.یکی از مهمترین اهداف 

طراحی و ساخت المان شهری بالاتر بردن کیفیت زندگی شهروندان، از راه زیباسازی فضای شهری است. 

»تبریز« محروم از خلاقیت در زیباسازی شهریمدارس فرسوده گلستان در انتظار مقاوم  سازی

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز 
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کرج- ناحیه یک

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی

 و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
برابر آرای شــماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۲۱۲ مورخ ۱۴۰۲/۱۲/۱۹ و ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۲۱۳ مورخ ۱۴۰۲/۱۲/۱۹ و شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۲۱۴ 
مــورخ ۱۴۰۲/۱۲/۱۹ و شــماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۲۱۵ مــورخ ۱۴۰۲/۱۲/۱۹ و شــماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۲۲۱۶ مــورخ ۱۴۰۲/۱۲/۱۹ و شــماره 
۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۲۱۷ مورخ ۱۴۰۲/۱۲/۱۹ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک کرج – ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضیان خانم سیده سودابه پورهاشمی فرزند سیدعلی به شماره شناسنامه ۱۹۶۳۷ نسبت به سه سهم 
مشاع از ۲۴ سهم شش دانگ و آقای علی اکبر عبدالحسینی فرزند حسنقلی به شماره شناسنامه ۹ نسبت به سه سهم مشاع از ۲۴ سهم شش دانگ و آقای محمدعلی 
داودی فرزند ابراهیم به شماره شناسنامه ۱۶۵۴ نسبت به شش سهم مشاع از ۲۴ سهم شش دانگ و خانم ملکه صادقی نژاد سریزدی فرزند علی به شماره شناسنامه 
۱۰۸۷ نسبت به شش سهم مشاع از ۲۴ سهم شش دانگ و آقای محسن قدردان فرزند غلامعلی به شماره شناسنامه ۱۷۸۰ نسبت به سه سهم مشاع از ۲۴ سهم شش 
دانگ و خانم مریم کرمی محمدی فرزند محمد به شماره شناسنامه ۳۷۴۴ نسبت به سه سهم مشاع از ۲۴ سهم شش دانگ به صورت شش دانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مساحت ۲۵۰ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۲۰۴۹ فرعی از ۱۵۴ اصلی واقع در حسن آباد خریداری از مالک رسمی خانم ملکه صادقی نژاد 
سریزدی طبق قولنامه و وکالتنامه رسمی و سند رسمی شماره ۷۳۳۷ مورخ ۱۳۹۰/۱۰/۰۶ دفترخانه ۱۰۸ کرج )توضیحا خانم ملکه صادقی نژاد سریزدی مالک مشاعی 
می باشد( که مالکیت نامبرده در صفحه ۳۴۸ دفتر ۱۲۵۷ محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند  می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
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